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Bijzondere verkiezingsuitslag - bijzondere 
verantwoordelijkheid 

Het zal u niet zijn ontgaan 
dat het CDA Winterswijk 
een geweldige verkiezings-
uitslag heeft behaald bij de 
gemeenteraadsverkiezingen 
op 21 maart jl. Maar liefst 
van 4 naar 7 zetels en 
tevens de grootste partij van 
Winterswijk. 
De uitslag is natuurlijk heel 
bijzonder en geweldig 
mooi, maar schept ook een 

nieuwe en grote verantwoordelijkheid voor de 
nieuwe fractie. 
Zoekend naar een verklaring voor het prachtige 
verkiezingsresultaat kom ik op meerdere factoren 
die hieraan bijgedragen hebben. Ik noem er 
enkele:  

• de wethouder en de fractie hebben in de 
afgelopen bestuursperiode goed werk 
gedaan en in samenwerking met andere 
partijen en de Winterswijkse samenleving 
veel weten te realiseren. 

• het CDA Winterswijk is de afgelopen vier 
jaar goed zichtbaar geweest voor de 
inwoners van Winterswijk o.a. door het 
organiseren van en deelnemen aan 
allerlei activiteiten. 

• Een inhoudelijke aansprekend 
verkiezingsprogramma in een 
aantrekkelijke lay-out. 

• Tot stand gekomen met input vanuit de 
leden, het bedrijvenleven en 
maatschappelijke organisaties.  

• Dankzij de inspanningen van de 
kandidatencommissie een prima en 
gevarieerde kandidatenlijst, waarin veel  
 
 

kiezers zich herkend hebben en er hun 
steun aan hebben willen verlenen.  

• Een politiek-bestuurlijk ervaren en 
enthousiaste lijstrekker die alom 
gewaardeerd wordt voor haar inzet. 

• Een intensieve campagne, waaraan zowel 
de kandidaten, het bestuur en ook 
verschillende leden actief hebben 
deelgenomen. Vanaf de start in een 
positieve en opbouwende sfeer. 

Inmiddels zijn de verkozen raadsleden 
geïnstalleerd en met hun werkzaamheden 
gestart. Tevens zijn de commissieleden 
benoemd.  
Onder leiding van Ilse Saris (formateur) wordt 
momenteel nog onderhandeld over een nieuwe 
coalitie en een collegeprogramma. Naar 
verwachting zal begin juni het nieuwe college 
geïnstalleerd kunnen worden.   
Het afdelingsbestuur wenst de CDA raads- en 
commissieleden veel succes en voldoening bij 
hun politieke werkzaamheden.   
 
André Sletering 
Voorzitter CDA-afdeling Winterswijk 
 
Beste leden, 
Op 21 maart hebben we een geweldige 
verkiezingsuitslag behaald. Het CDA is voor het 
eerst de grootste partij in Winterswijk! Iets om 
ongelofelijk trots op te zijn. Trots op de inzet van 
iedereen die het mogelijk heeft gemaakt. Dank 
ook aan onze kiezers die het vertrouwen hebben 
gegeven aan het CDA in Winterswijk. 
 
Deze uitslag betekende ook dat we het voortouw 
mochten nemen bij de start van de 
onderhandelingen. Allereerst heeft onze CDA 
gedeputeerde Jan Jacob van Dijk een 
informatieronde gehouden en mij geadviseerd om 
te kijken of we een college kunnen vormen met 
Winterswijks Belang. 
Met dit advies in de hand zijn we de gesprekken 
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gestart met Winterswijks Belang. Van de zijde 
van het CDA voeren Wim Elferdink, Wim Wassink 
en ik de gesprekken met Winterswijks Belang. 
Deze gesprekken verlopen in een uitstekende en 
constructieve sfeer. 
We hebben ervoor gekozen om verschillende 
partijen om input te vragen. Hen de vraag 
voorgelegd welke 
uitdagingen en kansen zij 
zien voor Winterswijk. 
Ook hebben we de 
portefeuilles al verdeeld, 
zodat Winterswijks 
Belang kon starten met 
de sollicitatieprocedure. 
 
Het CDA mag twee 
kandidaten leveren. 
Binnenkort zal de fractie 
ook de tweede 
wethouders kandidaat 
voordragen. U moet dus 
nog even geduld hebben, voordat we met de 
naam naar buiten komen. Dit jaar vindt ook nog 
de screening van de wethouderskandidaten 
plaats. Dit heeft het presidium voor de 
verkiezingen besloten. De screening wordt door 
een extern bureau gedaan en vergt ook nog een 
paar weken. 
 
Kortom, nog even geduld! Er wordt hard gewerkt 
in een positieve sfeer om een goed coalitie-
programma en een degelijke wethoudersploeg 
samen te stellen. 
De komende vier jaar willen we Winterswijk nog 
bruisender maken! 
 
Hartelijke groet, 
Ilse Saris 
Formateur 
 
De nieuwe fractie 
Tijdens de uitslagavond werd het duidelijk dat de 
fractie bijna zou verdubbelen, nl van vier naar 
zeven raadsleden. Als we dan beseffen dat twee 
raadsleden uit de vorige periode afscheid hebben 
genomen en Ilse Saris weer wethouder wordt dan 
hebben dus vijf van de zeven geen ervaring als 
raadslid. De kandidaatstellingscommissie heeft 
echter goed werk gedaan 
en daarom hebben we er 
alle vertrouwen in dat we 
als fractie goed gaan 
functioneren. Ervaring is 
immers alleen zinvol als 
de toekomst gelijk is aan 
het verleden.  
Tijdens de vorige 
raadsperiode mochten er 
drie leden per fractie 

deelnemen aan een commissievergadering. Dat 
zou betekenen dat niet eens alle raadsleden deel 
zouden kunnen nemen aan een 
commissievergadering. Na overleg in het 
presidium (overleg tussen fractievoorzitters, 
burgemeester en griffier) hebben we afgesproken 
dat er maximaal vier leden per fractie deel 
kunnen nemen aan een commissievergadering. 
We willen in de fractie de taken zo goed mogelijk 
verdelen, zodat Winterswijk kennis kan maken 
met al onze raadsleden. Voor de fractie is het de 
uitdaging om ook tijdens de periode tussen de 
verkiezingen  goed contact met de inwoners van 
Winterswijk te hebben. De eerste brief aan de 
fractie is trouwens al binnen. 
Dat we nu de grootste fractie zijn brengt ook 
verantwoordelijkheid met zich mee. We hebben 
de leiding bij de coalitiebesprekingen, en als het 
goed is zullen wij ook de leiding hebben in de 
coalitie. Voor de goede orde, voor het CDA is 
leiding hebben iets anders dan de baas zijn! 
Daarnaast hebben wij ook toegezegd dat we de 
voorzitter voor de commissie Ruimte wel willen 
leveren. 
Kortom we zijn er klaar voor en we willen aan de 
slag! 
 
Met vriendelijke groet, 
Wim Elferdink 
Fractievoorzitter CDA  
 
Een nieuw lid stelt zich voor 
Sinds ik lid ben geworden van het CDA is er een 
heleboel gebeurd en is mij gevraagd een stukje te 
schrijven voor de nieuwsbrief om mij voor te 
stellen.  

Mijn naam is Jacqueline 
van der Vinne en ik ben 
getrouwd en moeder 
van 5 kinderen. De 
oudste studeert en de 
jongste zit in groep 6 
van de basisschool. Ik 
heb een opleiding 
gevolgd aan de Hogere 
Technische School van 
Amsterdam en ben 
afgestudeerd als 

Maritiem Officier. Naast het vrijwilligerswerk wat 
ik doe voor school en de Protestantse Gemeente 
Winterswijk ben ik ook bestuurslid van Veilig 
Verkeer Nederland, afdeling Winterswijk.  
Sinds dit jaar houd ik mij actief bezig binnen het 
CDA en ben ik als kandidaat op de lijst gekomen. 
De campagnetijd was een zeer intensieve en 
leuke periode die erg succesvol is geweest! Ik 
mag nu als raadslid in de gemeenteraad plaats 
nemen. Het is een enorme uitdaging om deze 
verantwoordelijke taak zo goed mogelijk te gaan 
doen. Ik wil mij inzetten om het contact met 
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inwoners te behouden en te vergroten. Ik denk 
dat het heel belangrijk is om dicht bij de 
samenleving te staan want met elkaar kunnen we 
van Winterswijk een zorgzame, sociale en sterke 
gemeente maken. Met het door u gegeven 
vertrouwen wil ik mij hier sterk voor maken. 
 
Met vriendelijke groet, 
Jacqueline van der Vinne 
 
Ook ik ben inmiddels uw raadslid 
Mijn naam is Wim Wassink en ik ben getrouwd 
met Hanny en we hebben twee kinderen, Rianne 
en Rik. In het dagelijks leven werk ik als strateeg 
bij waterschap Vechtstromen. Sinds najaar 2017 
ben ik lid van het CDA. Toen ik werd benaderd 
door Dinie Korenberg namens de 
kandidaatstellingscommissie had ik nooit kunnen 
vermoeden dat ik nu een halfjaar later raadslid 
ben en dat ik deel 
uitmaak van het 
onderhandelingsteam 
dat samen met het team 
van Winterswijks Belang 
probeert te komen tot 
coalitieakkoord. 
Het achterliggende 
halfjaar is natuurlijk een 
fantastische periode 
geweest. We vormen 
een hecht team, waar de 
inbreng van iedereen 
wordt gewaardeerd. De campagneperiode was 
hectisch en druk, maar bovenal erg leuk. Je 
spreekt veel mensen en wordt door veel mensen 
aangesproken en je kunt als CDA-team laten zien 
waar je voor staat. Het hoogtepunt was natuurlijk 
de avond met de geweldige uitslag. 
Inmiddels hebben we de eerste raadsvergadering 
al weer gehad en heb ik zelfs mijn maidenspeech 
gehad over de exploitatievergunning. Daarbij 
konden we meteen laten zien dat we achter onze 
verenigingen staan. 
Voor de komende periode moeten we dit 
enthousiasme zien vast te houden en veel 
zichtbaar zijn voor de inwoners van Winterswijk. 
Als dat lukt kunnen we ook over 4 jaar weer de 
grootste partij van Winterswijk zijn. 
 
Groet, Wim Wassink 
 
Nieuws van de redactie 
Maandag 7 mei vond er een goed bezochte 
algemene ledenvergadering plaats. Daar werden 
diverse mensen bedankt: Tom de Graaff en Carla 
te Voortwis-Stroes voor hun grote inzet tijdens 
hun raadsperiodes, de 
kandidaatstellingscommissie voor hun inzet bij 
het samenstellen van de mooie kieslijst, het 
campagneteam voor de geweldige campagne en 

verder alle betrokkenen bij de aanloop en 
uitvoering van de campagne. Er werd even een 
kort interview gehouden met de nieuwe 
raadsleden en formateur Ilse Saris informeerde 
de leden over de voortgang van de 
coalitiebesprekingen.  
Zoals u gemerkt hebt heeft het CDA team 
hectische maanden gekend. Maanden die we ook 
als heel speciaal ervaren hebben. Het 
enthousiasme groeide alleen maar en de 
onderlinge band werd steeds sterker. Dat gevoel 
willen we graag behouden maar ook u als lid 
deelgenoot van maken. Zoals u in uw mailbox 
inmiddels gelezen hebt kunt u op het congres van 
2 juni a.s. in ‘s- Hertogenbosch een woordje 
meepraten over Europa.  
Loopt u liever een wandeling met leuke 
gesprekken? Dan kunt u 1 of meerdere dagen 
met ons team meelopen in de Winterswijkse 
Avond4Daagse van 12 t/m 15 juni. Neem 
daarvoor contact op met info@cdawinterswijk.nl  
Daarmee kunt u ook contact opnemen als u deze 
nieuwsbrief als papieren versie ontvangt en u wel 
een mailadres heeft. Want we kennen graag uw 
mailadres omdat de digitale versie sneller en 
goedkoper aan u gestuurd kan worden. 


